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اسامی ۵ گزینه نهایی سرمربیگری 
تیم  ملی والیبال مشخص شد

پس از پایان جلسه کمیته فنی فدراسیون والیبال، اسامی 
5 گزینه نهایی سرمربیگری تیم  ملی والیبال ایران مشخص 
ش��د. به گزارش مهر، دومین جلسه کمیته فنی فدراسیون 
والیبال برای انتخاب سرمربی تیم  ملی والیبال دیروز برگزار 
ش��د. در پایان این نشس��ت اعضای کمیته فنی لیس��ت 5 
نفره ای را انتخاب کردند تا برای گزینه نهایی به جمع بندی 
برس��ند. طبق پیگیری ها، »ولادیمیر آلکنو«، »دجورجی«، 
»کاس��تلانی«، »جیانی« و »لورزنتی« 5 مربی خارجی در 
لیست نهایی فدراسیون والیبال هستند که کمیته فنی قرار 
است از بین آنها به گزینه نهایی دست یابد. کمیته فنی پیش 
از این لیستی از ۱۳ مربی را برای هدایت تیم  ملی بررسی کرده 
بود. گفته می شود سرمربی جدید تیم  ملی والیبال احتمالا 
تا پایان شهریور انتخاب و فروردین ۱۴۰۰ وارد ایران  شود. 

رونالدو در یک قدمی دایی

س��تاره تیم  ملی فوتبال پرتغ��ال تاکید کرد به دنبال 
پش��ت س��ر گذاش��تن رکورد گلزنی علی دایی است. به 
گزارش سایت یوفا، کریستیانو رونالدو در دیدار برابر تیم 
 ملی فوتبال سوئد درخشید. پرتغال که در لیگ ملت های 
اروپا به مصاف س��وئد رفت، توانست با دو گل به پیروزی 
برس��د و هر 2 گل بازی را رونالدو به ثمر رساند. کاپیتان 
تیم  ملی فوتبال پرتغال با 2 گلی که در این دیدار به ثمر 
رساند ش��مار گل های ملی خود را به عدد ۱۰۱ رساند و 
اکن��ون با رکورد گلزنی با پیراهن تیم  ملی که متعلق به 
علی دایی اس��ت ۸ گل فاصله دارد. او بعد از بازی گفت: 
بس��یار خوش��حالم که توانس��تم رکورد ۱۰۰ گل ملی را 
 پشت سر گذارم و اکنون برای رسیدن به رکورد ۱۰۹ گل
)عل��ی دایی( تلاش می کنم. گام ب��ه گام باید جلو رفت. 
البته من ش��یفته رس��یدن به رکوردها نیستم، بلکه این 
خود رکوردها هستند که به صورت طبیعی برای من رقم 
می خورند. رونالدو ادامه داد: خوشحالم که توانستیم در این 
بازی به پیروزی دست یابیم. طبیعتا از پشت سر گذاشتن 
رکورد ۱۰۰ گل ملی خوش��حال هستم. از بازی در کنار 
این بازیکنان ج��وان لذت بردم. ما تیم خوبی داریم و به 

همین خاطر از قرار گرفتن در ترکیب خوشحال شدم. 

امضای علیپور پای پیش نویس 
قرارداد با ماریتیموی پرتغال

مهاجم فصل گذشته پرسپولیس پیش نویس قرارداد با 
باشگاه ماریتیموی پرتغال را برای پیوستن به این تیم امضا 
کرد. علی علیپور پس از کش  و قوس های فراوان با باش��گاه 
ماریتیموی پرتغال پیش نویس قراردادش را امضا کرد تا به 
مدت 2 فصل در این تیم بازی کند. او که در ۶ سال گذشته 
برای پرس��پولیس بازی کرده بود، موفق شد عنوان بهترین 
گلزن لیگ برتر و لیگ قهرمانان آس��یا را در این باشگاه به 
نام خود ثبت کند. علیپور برای امضای قرارداد رسمی خود با 
ماریتیمو و همبازی شدن با امیر عابدزاده، دروازه بان تیم  ملی 
ایران منتظر دریافت ویزای خود است. وی در حالی لژیونر 
می شود که باشگاه پرسپولیس از ادامه تلاش های خود برای 
حفظ این بازیکن خبر داده بود اما علیپور هیچ مذاکره ای برای 

بازگشت با مدیران این تیم نداشته است. 

تحقیر و توهین پیش نیاز
 سلطه گری است

ادامه از صفحه اول
... چنانکه سازمان ملل متحد هم این را پذیرفت اما با 
فشار آمریکا مصوبه این سازمان درباره اینکه صهیونیسم 
برابر با نژاد پرستی است را لغو کردند و با آنکه سازمان ملل 
ابتدا این مسأله را رسما در مجمع عمومی پذیرفت اما آنقدر 

فشار آوردند تا این مصوبه را پس گرفت. 
همین مسأله ای که سازمان ملل درباره رژیم مجعول 
صهیونیستی طرح کرد را نمی توان در اروپا مطرح کرد و 

حول آن به بحث نشست حتی در دانشگاه ها. 
۴ـ  واکن��ش رهبر بزرگوار انقلاب در این قضیه می تواند 
انسجامی در مخالفت ها ایجاد کرده و هزینه کسانی را که 
می خواهند اعتقادات مسلمانان را به سخره گرفته و از این 
طریق نهضت رو به رشد اسلامی را تحقیر و تخریب کنند، 
با سختی هایی مواجه سازد. قطعا پیام حضرت معظم له 
باید مورد توجه همگان قرار گیرد و شیعه و سنی و سایر 
فرق اسلامی در این زمینه وحدت داشته باشیم تا بتوانیم 

ایستادگی لازم را در برابر این هجمه ها داشته باشیم. 
*پژوهشگر/ کارشناس سیاسی- فرهنگی
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رئیس فدراسیون کشتی تصمیم گیری درباره موافقت یا عدم 
موافقت با استعفای محمد بنا را به طور کامل به حمید سوریان، 
نایب رئیس خود واگذار کرد. محمد بنا، سرمربی تیم  ملی کشتی 
فرنگی روز شنبه با ارسال پیامک به علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون 
کشتی، اس��تعفای خود از سرمربیگری تیم  ملی را اعلام کرد. با 

وجود گذش��ت چند روز از اس��تعفای 
بن��ا هنوز خب��ری از موافق��ت یا عدم 
موافقت فدراسیون کشتی با استعفای 
بنا منتشر نشده و مشخص نیست چه 
سرنوش��تی در انتظار تیم  ملی کشتی 
فرنگی اس��ت. اما علیرضا دبیر، رئیس 
فدراسیون کشتی تصمیم گیری درباره 

ادام��ه ی��ا قطع همکاری با محمد بنا را ب��ه طور کامل به حمید 
س��وریان، نایب رئیس فدراسیون کش��تی واگذار کرده و سوریان 
نیز در حال بررسی این موضوع است. سوریان نیز با افراد مختلف 
از جمله بهروز حضرتی پور در این باره گفت وگو کرده تا بهترین 
تصمیم درباره محمد بنا اتخاذ شود. با توجه به سابقه بنا در استعفا 
از س��رمربیگری تیم  ملی طی سال های گذشته و در پیش بودن 

رقابت های المپیک، رئیس فدراسیون کشتی نگران تکرار این استعفا 
در آینده نزدیک و در آستانه المپیک است. سوریان علاوه بر تیم  ملی 
کشتی فرنگی، همچنین درباره کادر فنی آزاد نیز اختیار تام دارد. از 
سوی دیگر یک عضو هیأت رئیسه فدراسیون کشتی از جلسه روز 
یکشنبه آینده برای حل مشکلات و بازگشت محمد بنا خبر داد. 
محمدرضا طالقانی درباره استعفای محمد 
بنا از سرمربیگری تیم  ملی کشتی فرنگی، 
اظهار کرد: الان وقت استعفا نیست. این 
کار باعث به حاشیه رفتن کارها می شود 
و کار بنا و تیم  ملی عقب می افتد. این قهر 
کردن ها جایز نیست و قطعا به نفع مردم 
و ورزش کشور نخواهد بود. رئیس پیشین 
فدراسیون کشتی افزود: از همه دوستان خواستم در جلسه ای که 
روز یکش��نبه برگزار می شود برای حل این مشکل حضور داشته 
باشند. قرار است این جلسه برگزار شود تا مشکلات موجود را حل 
کنیم و تیم برای المپیک آماده شود. او درباره دلایل استعفای بنا 
برای چندمین مرتبه در سال های اخیر، گفت: حتما مشکلاتی بوده 
که بنا استعفا داده است. بنا همیشه ناز کرده و نازش هم خریدار دارد. 

اهمیت دائمی شدن تعلیق جودوی ایران برای فدراسیون جهانی 
تا جایی است که قرار است رئیس فدراسیون جهانی جودو به 
همراه دبیرکل این فدراسیون در دادگاه CAS در روز 2۶ شهریور 
حضور داشته باشند. پس از اقدام فدراسیون جهانی جودو در 
تعلیق جودوی ایران به بهانه عدم رویارویی نمایندگان ایران با 

ورزشکاران رژیم صهیونیستی، ایران 
 CAS از فدراسیون جهانی به دادگاه
اعتراض کرد و قرار است این دادگاه روز 
2۶ شهریور در سوییس برگزار شود. بر 
اساس مستندات موجود و لیست اعلام 
شده، ماریوس ویزر، رئیس فدراسیون 
جهانی ج��ودو به همراه دبیرکل این 

فدراس��یون در این جلسه مهم حضور خواهند داشت تا نقش 
خود را در تعلیق دائمی جودوی ایران ایفا کنند. این دادگاه از 
ساعت ۸ صبح روز 2۶ شهریور تا ساعت ۱۶ به طول می انجامد 
و بر اساس برنامه، ۶ شاهد از طرف مقابل شامل سعید ملایی و 
وحید سرلک ملی پوشان سابق جودوی ایران و محمد منصوری، 
س��رمربی س��ابق تیم ملی به همراه محافظ رئیس فدراسیون 

جهانی، مسؤول برگزاری رقابت های جهانی ژاپن و یک شخص 
دیگر علیه جودوی ایران صحبت کنند. از ایران نیز ۳ ش��اهد 
ش��امل محمدرضا داورزنی معاون وقت وزی��ر ورزش در زمان 
برگزاری رقابت های جهانی ژاپن، نصرالله سجادی نماینده کمیته 
ملی المپیک و مجید زارعیان سرمربی تیم ملی در رقابت های 
جهانی ژاپن در جلس��ه دادگاه حاضر 
خواهند شد. آرش میراسماعیلی رئیس 
فدراسیون جودو نیز به همراه وکیل و 
دستیار وکیل از س��وی ایران در این 
جلسه حضور خواهند داشت. برای هر 
شاهد 2۰ دقیقه وقت اختصاص خواهد 
داشت که 5 دقیقه به صحبت هر شاهد 
اختصاص دارد و ۱5 دقیقه نیز سوال و جواب از هر شاهد انجام 
خواهد شد. نمایندگان ایران در جلسه دادگاه CAS اوایل هفته 
آینده راهی سوییس می شوند. رئیس فدراسیون جهانی، دبیرکل 
این فدراسیون و رئیس فدراسیون جودوی ایران فقط در دادگاه 
حاضر می ش��وند و حق صحبت نخواهند داشت. یک  داور و 2 

سرداور نیز در جلسه دادگاه حضور خواهند داشت.

پایان حضور محمد بنا در تیم  ملی کشتی فرنگی؟

سوریانتصمیممیگیرد
حضور رئیس فدراسیون جهانی جودو در دادگاه CAS علیه ایران
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مدافع بارسلونا کرونا گرفت
تس��ت کرونای مدافع فرانس��وی بارسلونا مثبت اعلام شد. سایت باشگاه بارس��لونا به طور رسمی اعلام کرد »ساموئل 
اومتیتی« به ویروس کرونا مبتلا شده است. مدافع فرانسوی بارسلونا که در لیست فروش این باشگاه قرار گرفته پس 
از کرون��ا باید در خانه قرنطینه ش��ود. بارس��ا قصد دارد برای خرید ممفیس دپای، ای��ن مدافع را به لیون واگذار کند. 

مهم ترین س��والی که ه��واداران آبی های پایتخت این روزها از 
خود می پرسند این است: در باشگاه استقلال چه خبر است؟ برای 
نخستین بار در تاریخ لیگ برتر مدیریت یک تیم عوض ساختمان 
5 طبقه و شیک باشگاه، قرار دیدار با بازیکنان را در هتل می گذارد. 
برای نخس��تین بار در طول همه این س��ال ها تنها ۴ روز مانده به 
بازی آبی ها در آس��یا، این تیم نه س��رمربی دارد و نه تکلیف چند 
ستاره اش مشخص است. برای نخستین بار در طول لیگ برتر همه 
حریفان خریدهای خود را انجام داده اند اما معلوم نیست نقشه احمد 
سعادتمند برای آینده استقلال چیست. مشکلات سریال وار پشت 
س��ر یکدیگر قطار شده اند اما هیچ خبری از متولی اصلی باشگاه 
که همان وزارت ورزش اس��ت، نیست. گویی وزیر تنها برای دادن 
جام به تیم قهرمان حاضر است مقابل دوربین ها حاضر شود و در 
مواقع حساس و بحرانی به سان امروز، هیچ خبری از رئیس مجمع 
باشگاه نیست. منهای تمام مشکلاتی که این روزها استقلال با آن 
دست به گریبان است، موضوعی قابل توجه درباره محل مذاکرات 
مسؤولان این باشگاه با بازیکنان جدید و تمدیدی های این تیم وجود 
دارد که پرداختن به آن خالی از لطف نیست. سوال این است: مگر 
ساختمان باشگاه چه اشکالی دارد که مدیران این تیم یک هتل را 
محل قرارهای خود و بستن قرارداد با بازیکنان در نظر گرفته اند؟ 
آیا غیر از این است که محل باشگاه دولتی و البته مردمی استقلال 
بخشی از هویت آن است و بی توجهی به دفتر اصلی برای مذاکرات 
به نوعی دهن کجی به مکانی است که مدیرانش احترام آن را حفظ 
نمی کنند؟ اگر مساله مدیران استقلال تجمع خبرنگاران است، اکنون 
در هتل آزادی هم این مذاکرات با حضور خبرنگاران انجام می شود. 
نکته قابل توجه دیگر در برگزاری این نشست ها وجود برخی چهره ها 
و افراد مسأله دار است، افرادی که مشخص نیست چه سمتی در 
این باشگاه دارند. این افراد تنها در تصاویر کنار مدیرعامل استقلال 
پررنگ هستند و مشخص نیست به چه دلیل در مذاکرات رسمی 
یک باشگاه با بازیکنان از آنها عکس و فیلم می گیرند و در فضای 
مجازی منتشر می کنند. همین باعث شده بازیکنان درجه چند که 
س��ال قبل در تیم های معمولی بازی می کردند، به جای اینکه از 
پیشنهاد استقلال خوشحال باشند، بیشتر به فکر بازارگرمی بیفتند 

و بعضا شاهدیم این بازیکنان چند بار مذاکرات را به دور دوم و سوم 
کشانده اند! برگزاری جلسات استقلال با بازیکنان در یکی از هتل های 
تهران باعث شده شاهد حضور پررنگ برخی افراد معلوم الحال در این 
محل باشیم. حال سوال اینجاست: نقش وزارت ورزش در این میان 
چیست؟ آیا حواس وزارت ورزش و جوانان هست که چرا مدیریت 
این باشگاه قرارهای مذاکره با بازیکنان را در ساختمان این باشگاه 
برگزار نمی کند؟ وزارت ورزش آیا نباید به صورت میدانی وارد این 
موضوع شده و مانع این مدیریت شائبه برانگیز شود؟ سوال دیگری 
که برای همه و حتی طرفداران استقلال پیش می آید، این است: 
چه کسی فهرست این بازیکنان را به باشگاه داده تا با آنها قرارداد 
بسته شود؟ بابک مرادی، سیداحمد موسوی، متین کریم زاده و حتی 
فرش��اد احمدزاده که به خاطر فشار هواداران مذاکره با او تکذیب 
شد، با نظر چه کسانی با استقلال وارد مذاکره شدند؟ آیا سرمربی 
بعدی استقلال که هدایت این تیم را قبول می کند، فردا بابت این 

خریدها بهانه نمی آورد؟
تمرینات چند روز گذشته استقلال با غیبت نیمی از بازیکنان 
اصلی برگزار شده است و مجید نامجومطلق، سرمربی موقت این 
تیم نیز س��از جدایی می زند. کلیدواژه استراماچونی تا الان برای 
استقلال باعث از دست رفتن جام حذفی شده است و در آستانه 
لیگ قهرمانان آس��یا نیز نمی توان روزهای خوبی را برای این تیم 
پیش بینی کرد. ماجرای مذاکره با استراماچونی از مدت ها قبل در 
ذهن مدیران استقلال کلید خورده بود، آن هم زمانی که استقلال 
برای کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسیا و قهرمانی در جام حذفی 
می جنگید. مدیران این باشگاه با وجود اطلاع از منع به کارگیری 
مربی و بازیکن خارجی در لیگ ایران به ایتالیا سفر کردند. در ابتدا 
آنها منکر هر گونه مذاکره برای بازگشت مربی ایتالیایی به استقلال 
شدند اما گزارش رسانه های ایتالیایی نشان داد این مذاکرات صرفا 
ب��رای گرفتن تخفیف از این مربی نبوده، بلکه بحث بازگش��ت او 
مطرح بوده است. اولین ترکش اقدام مدیران استقلال این بود که با 
بی تدبیری باعث شدند ذهن فرهاد مجیدی و بازیکنان تحت تأثیر 
این مساله قرار بگیرد و نتیجه اش از دست دادن جام حذفی بود. 
دومین موضوع، مذاکره با مربی خارجی با علم به این موضوع بود 

که می دانستند قانون منع به کارگیری بازیکن یا مربی خارجی در 
سازمان لیگ مصوب شده است. مدیران استقلال در حالی دنبال 
بازگشت استراماچونی هستند که چند نکته ابهام آمیز در اقدام آنها 
وجود دارد. وقتی فصل گذشته استراماچونی شب بازی حساس با 
پیکان، استقلال را به بهانه عدم پرداخت پولش ترک کرد، مدیران 
وقت باشگاه حقوق عقب  افتاده او را پرداخت و تلاش کردند وی را 
بازگردانند اما مربی ایتالیایی شروط دیگری را برای بازگشت مطرح 
کرد. اکنون پرسش این است: امسال شرایط چه فرقی با سال گذشته 
کرده است؟ چه تضمینی وجود دارد که پول این مربی که زود از 
کوره در می رود، بموقع پرداخت شود؟ تحریم ها همچنان سر جای 
خود باقی مانده و فرقی با گذشته نکرده است. با این وضعیت چه 
تضمینی وجود دارد اتفاقات گذشته تکرار نشود؟ بر فرض تأمین پول 
این مربی، چرا باید مدیریت باشگاه قراردادی با استراماچونی ببندد 
که چند برابر قرارداد فصل گذشته او با آبی پوشان است؟ اگر استدلال 
مدیریت باشگاه این است که می خواهند جلوی غرامت را بگیرند و با 
هزینه کمتر از غرامت، استراماچونی را بازگردانند، باز هم چند نکته 
غیر از تضمین پرداخت پول مرد ایتالیایی وجود دارد. برای بستن 
قرارداد جدید با استراماچونی، مدیران فعلی با مبلغ یک میلیون 
و ۸۰۰ ه��زار یورو موافق��ت کرده اند، در حالی که قرارداد او فصل 
گذشته برای 2 فصل یک میلیون و 5۰۰ هزار یورو بود که بخشی 
از این مبلغ نیز پرداخت شده است. ضمنا این نکته در نظر گرفته 
نشده است که اگر استراماچونی که با پیشنهاد اغواکننده باشگاه 
اس��تقلال روبه رو شده است، این فصل با تیمی قرارداد می بست، 
نمی توانست قرارداد سال دومش را بگیرد یا حداقل وکلای باشگاه 
می توانستند اثبات کنند با وجود فسخ قرارداد، نیت خود را برای 
پرداخت حقوق عقب  افتاده این مربی ایتالیایی نشان داده اند. به نظر 
می رسد استفاده از نام استراماچونی بازی با احساسات هواداران است 

و مدیران باشگاه به جای احترام به قوانین وضع  شده، با نامه نگاری 
عجیب پای رئیس قوه قضائیه و دادستان کل کشور را به ماجرای 

استراماچونی باز کرده اند. 
قطع همکاری بی دلیل با مجیدی ■

مدیریت باشگاه استقلال کادر فنی قبلی را کنار گذاشت و برای 
توجیه ناکامی و سو ءمدیریت خود و برای سوءاستفاده از احساسات 
هواداران، س��راغ استراماچونی رفت و با اقدامات خود سعی بر آن 
دارد وانم��ود کند نهایت توانش را برای بازگش��ت مربی محبوب 
هواداران استقلال به کار گرفته است، حتی با نامه نگاری به رئیس 
قوه قضائیه، در حالی که این مدیران باش��گاه استقلال هستند که 
باید دلایل رفتار نسنجیده خود بابت کنار گذاشتن فرهاد مجیدی 
و از دست دادن قهرمانی جام حذفی را توضیح دهند، نه اینکه با 
اسم رمز استراماچونی از واقعیت فرار کنند. علاوه بر تمام مسائل 
یاد شده، بحث بازگشت استراماچونی آنقدر ذهن مدیران استقلال را 
درگیر کرده است که نتوانسته اند قرارداد بازیکنان را تمدید کنند و با 
پرداخت نکردن پول وینفرد شفر و بسته شدن پنجره نقل  و انتقالاتی 
باشگاه، مانع اضافه شدن نفرات جدید شدند. وقتی باشگاه پولی برای 
پرداخت مطالبات 55۰ هزار دلاری شفر ندارد که نتیجه اش بسته 
شدن پنجره نقل وانتقالاتی است، چطور می تواند ۳ برابر این رقم 
را- به اضافه اینکه یورو جای دلار را می گیرد- به استراماچونی بدهد؟ 
آیا وقت آن نرسیده مدیران باشگاه استقلال با واقعیت زندگی کنند 
و رؤیاپردازی نکرده و با اقدامات عجیب آرامش تیم را به  هم نریزند؛ 
دقیقا همان کاری که در آستانه فینال جام حذفی انجام دادند؟ آیا 
وزارت ورزش به  عنوان متولی باش��گاه استقلال اتفاقات اخیر این 
باشگاه را رصد می کند؟ آیا وزارت ورزش در جریان هست برخی 
مسؤولان استقلال دست به چه اقداماتی می زنند و با عوام فریبی 

چگونه هواداران را بازی می دهند؟

فقط ۴ روز تا بازی استقلال در آسیا باقی مانده اما اوضاع باشگاه  نگران کننده است
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